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 CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 18 decembrie  2015, 
în sedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
 
      La orele 14,00 domnul Grigore Florin Tecău, Preşedintele Consiliului Judeţean 
Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de  34 de consilieri sunt 
prezenţi 33 de consilieri, fiind absent domnul consilier Dumitrache Radu, deci 
şedinţa este statutară. 
     La şedinţă au participat de drept din partea aparatului de specialitate al 
consiliului judetean şi al unităţilor subordonate: dl Voica Ionel, Secretarul 
Judeţului Argeş, dna Alisa Ciobanu, director executiv Direcţia Administraţie 
Publică Comunităţi Locale, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia 
Economică, dl Stoicea Alin, director  executiv  Direcţia Tehnică, dl Ivaşcu Sorin 
director executiv Direcţia de Investiţii, dna Roxana Stoenescu, şef Serviciul Relaţii 
Internaţionale Tineret, Cultură, d.na Rădulescu Eliza, şef Serviciul Resurse 
Umane,  dna Mincă Ana, din partea Biroului Strategii Sinteze Socio Economice 
Sănătate, dl Dumitru Nicuşor, şeful Biroului Informatic, dna Alina Nicolau director 
producţie  Regiea Autonomă Judeţeană de Drumuri Argeş R.A.,dl.Ciocnitu 
Eduard, directorul Regiei de Administrare a Domeniului Public şi Privat al 
Judeţului Argeş, dl. Sanduloiu Ion directorul Serviciului Public Judeţean 
Salvamont Arges, dl. Mazilescu Sorin, directorul Centrului de Conservare şi 
Promovare a Culturii Tradiţionale Argeş, dl. Badea Marian, directorul Direcţiei 
Generale de Evidenţă a Persoanelor Argeş, dl Dejanu Iustin, director al Muzeului 
Viticulturii şi Pomiculturii Goleşti,  dl. Popescu Cornel directorul Muzeului 
Judeţean Argeş, dl. Sachelarie Octavian, directorul Bibliotecii Judeţene Argeş, dna 
Simona Şerban, directorul Centrului de Cultura Brătianu, dl. Tudor Sevastian, 
directorul Teatrului ,,Al. Davila” Piteşti, dl. Macovei Adrian, directorul 
D.G.A.S.P.C. Argeş, dl. Roman Vasile, directorul Camerei Agricole Argeş, dna, 
dna Ciocanau Niculina, consilier Preşedinte, dl Voicu Constantin , director Spitalul 
de Recuperare Bradet,dna Tache Andreea, Arhitect Şef , Stan Vasile, Spitalul de 
Pediatrie Piteşti, dna Radu Claudia, consilier Preşedinte. 
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Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău  
Bună ziua, bine aţi venit la şedinţa de astăzi, avem doi colegi întârziaţi, dl 
Dumitrache Radu şi dl Voicu Dorin. Supun la vot aprobarea ordinii de zi, 35 de 
puncte, aş dori să precizez că la Diverse există două puncte, în care vom avea 
câteva informaţii cu privire la modul de dezvoltare şi de implicare al Consiliului 
Judetean în perioada următoare. Aş dori să mulţumesc reprezentanţilor Academiei 
Române şi Universităţii Politehnice Bucureşti care sunt prezenţi, îl aşteptăm şi pe 
domnul primar de la Mioveni şi sper să fim informaţi despre toate aceste obiective.  

Supun la vot ordinea de zi - cine este pentru? Dacă este cineva împotrivă? Dacă 
se abţine cineva?  
Ordinea de zi a fost aprobată în unanimitate. 
 

Dl consilier Fulga Marian - Domnule Preşedinte? 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Vă rog. 

Dl consilier Fulga Marian – Îmi cer scuze, înainte de a intra efectiv în ordinea de 
zi, vreau să vă anunţ pe dumneavoastră şi pe stimaţii noştrii colegi că începând cu 
această şedinţă calitatea mea va fi de consilier judeţean al Partidului Uniunea 
Naţională pentru Progresul României având în vedere faptul că marţi s-a pronunţat 
definitiv  Curtea de Apel Bucureşti prin care a luat act de fuziunea dintre PPDD şi 
UNPR, ca atare din momentul acesta am calitatea de consilier judeţean al UNPR. 
Vă mulţumesc. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Vă mulţumesc şi eu domnule consilier. 
Întrebări? Nu sunt. 

 

 
 

- I   -   

 
Trecându-se la punctul  I  al ordinii de zi - Procesul - verbal al şedinţei ordinare 

a Consiliului Judeţean Argeş din data de 26.11.2015. -Dl  Preşedinte Grigore 
Florin Tecău a spus: 
Consult dacă aveţi neclarităţi? Nu sunt? 
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   Supun la vot procesul - verbal – cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  
   Procesul - verbal sus menţionat a fost aprobat în unanimitate. 
 
 
 

- II -  
 
Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

eliberarii licenţelor de traseu şi a caietelor de sarcini pentru servicii de transport 
public judeţean de persoane prin curse regulate speciale pe trasee judeţene. - Dl  
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 

Comisiile  K1, K2, K3, K5  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    Sunt trasee care sunt înfiinţate la cererea agenţilor economici, nu putem să 
scoatem la licitaţie decât astfel de trasee. 
 

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat hotărârea nr. 246. 
 
 
                                                                       -   III – 

 
Trecându-se la punctul III al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 

atribuirii serviciilor de transport public de persoane prin servicii regulate in 
vederea eliberarii licenţei de traseu.   - Dl Preşedinte  Grigore Florin Tecău a spus:     

Comisiile  K2, K3, K5  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    Aceleaşi precizări sunt valabile şi la acest proiect de hotărâre. 

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat hotărârea nr. 247. 
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                                                        -  IV - 
 

Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 
majorării cuantumului contribuției lunare de întreținere pentru persoanele 
instituționalizate în Căminul pentru Persoane Vârstnice Mozăceni. - dl Preşedinte 
Tecău Grigore Florin a spus: 

Comisiile  K1, K3, K5  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    Consult dacă aveţi întrebări? Vă rog. 
 
Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Domnule Preşedinte, am spus-o şi la comisie, 
vă  spun şi dumneavoastră, dacă tva-ul a scăzut la 9 %, dacă alte cheltuieli au 
scăzut, noi ridicăm acum indemnizaţia asta la 5 milioane, atât timp cât aici sunt 
foarte mulţi amărâţi, ar fi trebuit să lăsăm pragul acela de 3 milioane şi ceva şi să 
nu ne mai gândim la 5 milioane decât atunci când avem creşteri economice, atunci 
când pensiile sunt mai mari, atunci când avem cu ce sau au cu ce să plătească. 
Mulţumesc. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău – Din păcate trebuie să avem în vedere şi 
creşterea salariilor persoanelor angajate şi celelalte cheltuieli  care cresc în fiecare 
lună. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor – De la 24% la 9 %, domnule Preşedinte. 

Dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău  - Salariile au crescut o dată cu 10%, şi încă o 
dată cu 12%. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor – 10% este foarte puţin. 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat hotărârea nr. 248. 
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- V -    
 

   Trecându-se la punctul  V  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 
costului mediu lunar de întreținere la Căminul pentru Persoane Vârstnice 
Mozăceni. - dl Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus: 

 Comisiile  K1, K3, K5  şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
     Se citeşte proiectul de hotărâre. 

 

Consult dacă aveţi întrebări? Nu sunt? 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat hotărârea nr. 249. 
 
 

-VI- 
 

  Trecându-se la punctul  VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcții al Spitalului Orasenesc „Regele Carol I Costești. dl 
Preşedinte Tecău Grigore Florin a spus: 
    Comisiile   K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    Consult dacă sunt  întrebări? Nu sunt? 
 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre– cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
S-a adoptat hotărârea nr. 250. 

 

 

 

                                                       -VII- 
 

Trecându-se la punctul  VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea statului de funcții al Spitalului de Pneumoftiziologie „Sf. Andrei” 
Valea Iasului . - Dl. Preşedinte Tecau Florin Grigore a spus:  
     Comisiile  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
     Se citeşte proiectul de hotărâre. 
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         Consult dacă mai sunt întrebări? Vă rog. 
 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Domnule Preşedinte, începând cu 1 ianuarie 
2016 trebuie ca toate spitalele să se alinieze cu organigramele conform ultimei legi 
a ISU, din câte am înţeles spitalele vor modifica organigramele în funcţie de legea 
care a apărut. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Perfect. 

       Supun spre aprobare proiectul de  hotărâre – cine este pentru?  
        Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

    Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
    S-a adoptat hotărârea nr. 251. 
 
 
                                                            -VIII- 

 

 Trecându-se la punctul  VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea listei elevilor și studenților beneficiari de burse sociale pentru anul 
școlar/ universitar 2015- 2016, Sesiunea a II –a . - dl  Preşedinte Grigore Florin 
Tecău a spus: 
   Comisiile  K1, K3, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

    
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Sper că acum au acoperit toate cererile. Vă 
rog domnule consilier. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor  - Domnule Preşedinte, am avut câteva nelămuriri, 
poate dumneavoastră mă lamuriţi mai bine, v-am căutat, nu v-am găsit. Sunt aici 
nişte nume, dumneavoastra îmi spuneţi dacă este adevărat sau nu, Fundătureanu, 
are vreo legatura cu domnul judecător Fundătureanu? 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Nu ştiu, nu l-am întrebat. Aprobăm lista sau 
stăm să-i întrebăm de bunici. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Gardin? 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – La Gardin, vă referiti la inspectorul general? 
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Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Da. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Nu are copii aşa mici vă spun eu sigur, are 
nepoţi. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Domnule Preşedinte, mai este o problemă şi vă 
rog să mă înţelegeţi, nu este rea credinţă, dar aşa s-a hotărât. Avem aprobate două 
burse pentru Toacă Adrian şi Toacă Emanuel, mai sunt şi alţi copii care pot lua 
bursa. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Îndeplinesc condiţiile, sunt şase  la părinţi. 
Dacă mai există cereri , o să vă supun atenţiei încă o sesiune, haideţi să aprobăm 
această listă. Vă rog domnule consilier . 

Dl consilier Sofianu Narcis – Domnule Preşedinte, noi la comisie am dat aviz 
pozitiv, bănuiesc că toţi colegii, doream să vă rog să insistaţi asupra celor din 
subordinea dumneavoastră să facă o mai mare publicitate pentru aceste ajutoare pe 
care le acordaţi. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Sunt de acord, dacă vor mai apărea solicitări, 
o să vă supun atenţiei din nou. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Sunt doritori care nu ştiu. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Aici şi unităţile şcolare şi inspectoratul şcolar 
ar trebui să fie mai incisiv. 

       Supun spre aprobare proiectul de  hotărâre – cine este pentru?  
       Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

   Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate. 
   S-a adoptat hotărârea nr. 252. 
 

-IX- 
 
 Trecându-se la punctul  IX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
acordarea de sprijin financiar prin Programul „PRO Social”. - Dl. Preşedinte 
Grigore Florin Tecău a spus: 
    Comisia  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
    Se citeşte proiectul de hotărâre. 
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    Consult dacă sunt întrebări? Vă rog. 
 
Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Domnule Preşedinte, de la 1 la 4, eu, consilier 
judeţean Diaconescu Nicuşor, votez, este domnul doctor Enache, ne-a explicat, dar 
de la 5 în sus unde găsim tot felul de pensionari de la M.A.I, sindicate, pe care  nu 
ştiu dacă noi suntem obligaţi să le dăm sindicatelor pentru sărbătorile de iarnă, şi 
aşa mai departe, Casa de Ajutor Reciproc al pensionarilor, pensionari de la 
înfrăţirea, pensionari de la silvic sunt foarte săraci, toate felurile de pensionari. 
Domnule Preşedinte, sindicatul liber independent solidaritatea nu suntem obligaţi 
să le dăm, daca aveaţi ceva pentru dânsii, trebuia să prevedeţi în buget ca să fie 
total separate de PRO Social, eu înţeleg că acest PRO Social ajută pe toţi cei care 
sunt cu probleme, probleme de sănătate, şi sunt destui, nu ajutăm acum în prag de 
sărbătoare sau în prag de viitoare campanie electorala. Nu e posibil aşa ceva, mai 
bine dăm la toţi cei care sunt bolnavi decât să dăm la aceşti oameni. N-avem de ce 
domnule Preşedinte. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Încă o dată propunem să acordăm acest 
ajutor social pentru toţi pensionarii care îndeplinesc condiţiile de acordare al 
sprijinului financiar, pensia minimă de 500 de lei, toţi îndeplinesc această condiţie. 
Că sunt organizaţi în diferite asociaţii sau ONG-uri, este problema acestor 
asociaţii. Pe baza criteriilor pe care le-am stablit, ONG-urile şi asociaţiile trebuie 
să ne prezinte lista şi condiţiile pe care le-au îndeplinit pentru a primi aceşti bani. 
Nu putem să facem diferenţieri între ei, vă propun ca toţi pensionarii care au o 
pensie mai mica de 500 de lei să primească aceste ajutoare, vă spun că este legal şi 
omeneşte să facem acest lucru.  

   Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
   Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva? 
   Proiectul de hotărâre a fost  aprobat cu doua abţineri. ( dl. Diaconescu Nicuşor şi 
dl. Enache Viorel ). 
   S-a adoptat  hotărârea nr. 253. 
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-X- 
 

 Trecându-se la punctul  X al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea componenței nominale a Comisiei Tehnico – Economice constituită la 
nivelul Consiliului Județean Argeș.  - Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
 
  Comisiile   K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
  Se citeşte proiectul de hotărâre.  
  Consult dacă sunt întrebări? Nu sunt? 
 

       Supun spre aprobare proiectul de  hotărâre – cine este pentru?  
       Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

   Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere. (dl Mărăşoiu Dorin ) 
   S-a adoptat hotărârea nr. 254. 
 

 
 
-XI- 
 

 Trecându-se la punctul  XI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Studiului de oportunitate întocmit în vederea concesionării suprafeței de 
7,96 mp – teren aferent Dispensarului Războieni, aflat în domeniul privat al 
județului Argeș- Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
 
 Comisiile  K1, K2,  K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
 Se citeşte proiectul de hotărâre.  
Consult dacă sunt întrebări? Vă rog. 
 
Dl consilier Prunaru Iulian – Domnule Preşedinte, stimati colegi, aseară la comisia 
juridică noi am solicitat printre altele chiar vânzarea acelor metri pătraţi, eu am 
solicitat şi în trecut dar ca finalizare, o rugăminte a comisie juridice, s-a adus aviz 
ISU? Să dispară intrarea a doua din Dispensarul Razboieni?  

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Trebuie şi avizul ISU. 

Dl consilier Prunaru Iulian – Eu vorbesc în numele întregii comisii juridice 
deoarece noi aseara am votat împotrivă sau ne-am abţinut, solicitând astăzi un aviz 
de la ISU. 
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Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Noi facem deocamdată studiul de 
oportunitate, când o să vină cu studiul, trebuie sa ne aducă şi avizul ca să putem să 
începem discuţiile. 

Dl consilier Prunaru Iulian –  Ca şi data trecută eu mă abţin până se aduce avizul. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Domnule Preşedinte, aş dori să întreb despre 
acest studiu de oportunitate, terenul este racordat la utilităţi, energie electrică, apă 
potabilă, la gaze naturale, telefonie şi acces direct. La acces direct sunt de acord 
dar celelalte nu există. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Este studiu de oportunitate, toate aceste 
răspunsuri le vom primi când va fi finalizat studiul.  

       Supun spre aprobare proiectul de  hotărâre – cine este pentru?  
       Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  

   Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 2 abţineri. ( dl Prunaru Iulian şi dl Frătică 
Iulian )  
   S-a adoptat hotărârea nr. 255. 
 

-XII- 
 

    Trecându-se la punctul  XII al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind 
exprimarea acordului cu privire la darea in folosinta gratuita de către Consiliul 
Local Valea Mare Pravăț, în calitate de administrator, a imobilului situat în 
comuna Valea Mare Pravăț, judeţul Argeş aflat în proprietatea Judeţului Argeş. – 
dl  Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
         Comisiile   K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
         Se citeşte proiectul de hotărâre. 

         Consult dacă sunt întrebări ? Vă rog.  
Dl consilier Fulga Marian – Domnule Preşedinte, aseară cu patru abţineri şi trei 
voturi împotrivă, n-am dat aviz pentru acest proiect de hotărâre motivat de faptul 
că am constatat nişte necorelări între notele de fundamentare, adresele venite de la 
Ministerul Apărării Naţionale şi adresele formulate de reprezentatul acestei 
asociaţii, de aceea ne-am dorit astăzi ca şi data trecută când am aprobat hotărârea 
respectivă să vina un reprezentant al acestei asociaţii să ne lămureasca concret ce 
vrea să facă acolo şi care este scopul acestei asociaţii în cazul de faţă pe de altă 
parte, necorelarea aceasta între noi ca şi proprietari al acestui imobil şi 
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administratorul respectivei suprafeţe de teren. Mai mult decât atât am constatat şi 
în actele anexe ale acestui proiect de hotărâre faptul că nu aparea reglementarea 
aceea pe care noi o stabilisem cu ocazia votării proiectului anterior legat de 
servitutea către acele imobile, terenuri şi construcţii, de aceea am considerat că 
acest proiect de hotărâre nu poate primi avizul comisiei juridice. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Domnule Preşedinte, pentru că suntem şi în luna 
decembrie şi să înveselim puţin atmosfera, eu propun ca de la anul Consiliul 
Judeţean Argeş să facă un calendar hazliu şi în acest calendar să introduceţi şi 
cererea acestui domn colonel care ne-a făcut pe noi ditamai consiliul judeţean să 
votăm cedarea folosinţei unui bun imobil Ministerului Apărării Naţionale fără să 
aibă mandat din partea acestuia iar după ce noi votăm să ne transmită Ministerului 
Apărării Naţionale că nu vrea imobilul, eu consider că şi dacă apare domnul 
colonel eventual să-i dăm ceva vitamine sau altceva şi să-l trimitem acasă. Nu cred 
că putem să discutăm la nivel de instituţie, Consiliul Judeţean Argeş, cu un păcălici 
care face adrese în numele ministerului şi solicită imobile de la judeţul Argeş fără 
ca ministerul să vrea aceste imobile. Iar eu îi rog pe colegii din subordinea 
dumneavoastră, executivul, să-i mai şi testeze pe cei care vin să facă cereri la 
Consiliul Judeţean Argeş ca să nu cădem noi în penibil, consilierii, eu sunt pentru 
aceste proiect şi este normal să revenim la situaţia anterioară pentru că altfel dacă 
nu am vota în forma care este acum, cu cea de ieri nu am fost de acord cum au spus 
şi colegii mei, am prelungit penibilul în care am căzut fară să vrem. Vă mulţumesc. 

Dl consilier Prunaru Iulian – Stimaţi colegi, dacă în prima fază noi dăm cei 2800m 
de teren, 146m clădire plus 10 metri pătraţi toaletă Ministerului Apărării Naţionale, 
cu revocări, cu minuni pe acolo, interesant că la articolul 2, Consiliul Local al 
comunei Valea Mare Pravăţ oferă gratis cele 3 suprafeţe. De unde şi până unde 
apare în hotărârea noastră la articolul 2 Consiliul Local al comunei Valea Mare 
Pravăt dacă doriţi sunăm acum, nimeni de la Valea Mare Pravăt, consilieri, primar 
habar n-au că dumneavoastră vreţi să înstrăinaţi 2800 de metri pătraţi în satul 
Nămăieşti, cunoasteţi ce instituţii mai sunt acolo, nu mai intru în amănunte. În 
orice caz părerea noastră de aseară a fost să-l retrageţi, dacă şi acum 
dumneavoastră încălcaţi şi nu tineţi cont de avizele noastre, eu de la anul nu mai 
vin la comisie, vin decât la plen să vă fac galerie, pai nu mai are rost să mai alerg, 
cum vin acum prin ceaţă, puneţi dumneavoastra şedinţele vinerea, nu este vina 
dumneavoastră, şi dacă tot am prins acest moment festiv pentru unii, pentru mine 
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nu, dumneavoastră cunoasteţi foarte bine luni că v-am vizitat, colegul Narcis 
Sofianu era la Consiliul Judeţean, am fost pus de domnul Voica să fac o cerere, 
reţineţi după patru luni şi jumătate eu nu am carte de identitate, nici acreditarea dar 
reţineţi am o amendă, acum nu am întârziat că am dorit eu, am avut o întâlnire cu 
domnul inspector şef şi cu domnul Lazar, reţineţi, din august septembrie, 
octombrie, noiembrie , decembrie, şi aş dori să se consemneze am luat o amendă 
de 630 de lei, în fals, un proces verbal în fals, cu alţi martori, cu alte minuni. 
Domnule Preşedinte, până când în această ţară nu se intră în legalitate, cunoaşteţi, 
ca v-am spus luni, doresc şi la acest proces verbal să mi se dea o copie, dacă în ţara 
aceasta nu mi se dă dreptate, poate merg în altă ţară, eu ştiu, în Bulgaria şi o să mi 
se dea dreptate. Nu am carte de identitate din 4 august, nu am acreditarea 
dumneavoastră dar între timp din 26 noiembrie şi până în prezent, printr-un 
curierat din 7 decembrie, am intrat în posesia unui proces verbal unde se spune clar 
cu totul mincinos că am 630 lei de plată. Banii când îi voi lua, îi voi da la căminul 
de la Buzoiesti, nu iau niciun leu, dar aş dori să se reţină că nu este în regulă să 
treacă o jumătate de an ca un coleg de-al dumneavoastră care totuşi la anul face 20 
de ani de când a intrat în acest sediu, să nu puteţi să-l ajutaţi, ce să mai spunem de 
un cetăţean oarecare al României. Eu vă mulţumesc. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Şi eu vă mulţumesc. Dragi colegi, la acest 
punct şi eu am insistat să vină reprezentatul acestei asociaţii şi primarul, din păcate 
am înţeles că reprezentantul asociaţiei este în spital, primarul are o problemă de 
rezolvat deşi sustine acest proiect de hotărâre. Având în vedere discuţiile care au 
fost şi faptul că nu avem toate informaţiile vă propun astăzi să anulăm hotărârea 
prin care am dat Ministerului Apărării Naţionale acest teren, pentru că am primit 
această scrisoare prin care ne înştiinţează că nu-l doreşte, şi rămâne să analizăm în 
continuare oportunitatea pentru acest teren să vedem ce putem face.  

Dl consilier Prunaru Iulian – Hotărârea nr. 213 din 29.10. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău - Da 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
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    Restul vom vedea mai apoi, dacă vor mai aparea şi alte cereri, să vină şi 
primarul de la Nămăieşti să ne spună  ce suprafeţe sunt, ce cereri şi vom analiza în 
şedinţele următoare. Mulţumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.  
S-a adoptat Hotărârea nr.256. 

 
 
-XIII- 
 

 Trecându-se la punctul  XIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea in folosinta gratuita a unor spatii situate in incinta Palatului Administrativ.- 
Dl. Preşedinte Grigore Florin Tecău: 
 
Comisiile  K1 , K 2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre.  
Consult dacă mai aveţi întrebări. Vă rog. 
 
Dl consilier Diaconescu Nicuşor– Domnule Preşedinte, cum am spus şi data 
trecută, spun şi acum, dumneavoastră aţi promis că vom face o nouă diagrama cu 
repartiţia chiriaşilor. Observ ca şi acum le aprobăm, eu propun că Consiliul 
Judeţean să fie pe etajul doi, trei şi patru şi restul putem să dăm şi chiriaşilor, să 
facem o diagramă să nu se mai plimbe prin Consiliul Judeţean. 

Dl consilier Prunaru Iulian   – Domnule Preşedinte, eu mă abţin la acest punct 
deoarece există poziţii în anexă care nu-şi au rostul în sediul nostru, în palatul 
administrativ, culmea şi gratis, nu există contorizare, unii folosesc şi aeroterme, 
folosesc şi aer condiţionat, eu m-am legat aseară de Asociaţia Revoluţionară Club 
22 Bucureşti care nu are nicio legătura cu judeţul Argeş, nu vorbesc de celelalte 
dar numai pentru această poziţie, eu nu voi vota acest punct deoarece 
dumneavoastră daţi foarte multe spaţii degeaba şi nu beneficiem de nimic, curentul 
electric îl plătim tot noi, şi apă şi căldura şi toate celelalte. Ce caută Asociaţia 
Revoluţionară Club 22 Bucureşti în aceasta listă? Nu vorbesc de Servsal, prima 
poziţie, ca şi dânşii sunt pricopsiţi şi le daţi spaţii mari şi lor, noi cunoaştem foarte 
bine că se reglează, chiar dacă le ciuntim acum metrul cub cu 30 de bani, tot sunt 
pricopsiţi, părerea mea. 
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Dl consilier Sofianu Narcis – Domnule Preşedinte, de principiu sunt de acord cu 
acest proiect de hotărâre şi cred că toţi colegii sunt de acord, noi am mai votat 
astfel de hotărâri, a apărut însă o discuţie aseară în comisia juridică sub două 
aspecte. Un prim aspect este să verificăm dacă există cereri de prelungire ca nu 
cumva să prelungim această folosinţă cu de-a sila şi nu ne-au fost puse la dispoziţie 
şi tocmai de aceea am vorbit şi cu domnul Secretar şi cu doamna director Alisa 
Ciobanu să dăm un acord de o lună ca sa nu-i lăsăm pe oameni în aer termen în 
care dumnealor pot veni să-şi exprime opţiunea dacă vor să primească în 
continuare folosinţa. Al doilea aspect este cel indicat deja  de colegii mei să vedem 
dacă cei care primesc aceste spaţii în palatul administrativ în folosinţă gratuită 
justifică îndeplinirea criteriilor legale adică şi o oarecare utilitate publică a 
activitaţii lor, şi acelaşi aspect cum a spus domnul Prunaru, avem aici o instituţie 
de presă şi am putea da spaţii gratuite tuturor reprezentaţilor presei din judeţ dacă 
vrem să fim corecţi, şi pe de alta parte şi unor asociaţii care înţeleg că au sediul 
prin Bucureşti, care nu demonstrează acest interes. Faţă de această situaţie eu vă 
solicit respectuos în numele colegilor de la comisia juridică aşa cum am discutat 
aseară să fiţi de acord să facem această prelungire pentru o lună, iar în termen de o 
luna toţi solicitanţii să vină să facă dovada că vor şi că îndeplinesc criteriile. Vă 
mulţumesc. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Unele dintre problemele pe care le-aţi ridicat 
sunt reale dar trebuie să fim constienţi că o luna de zile nu poate asigura termenul 
necesar. Eu vă propun trei luni iar în aceste trei luni să verificăm toate aceste spaţii 
şi să vedem dacă îndeplinesc toate aceste condiţii pe care le-aţi spus si să încercăm 
să facem şi acea reorganizare de care am vorbit până acum. 

Supun la vot proiectul de hotarare cu acest amendament – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.257. 
 
 

-XIV- 
 

 Trecându-se la punctul  XIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
darea în folosinţă gratuită a unui spatiu in suprafata totala de de 38,55mp situat în 
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clădirea «Policlinica Costeşti», pentru înfiinţarea unui cabinet de medicină 
legală.Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
 
  Comisiile  K1 , K2, K3,  K5 şi secretarul judetului şi-au dat avizul.  
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere. ( dl Manu Dan )  
S-a adoptat hotărârea nr.258. 
 

-XV- 
 

 Trecându-se la punctul  XV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 
completarea Hotărârii consiliului judeţean nr. 85/24.04.2013 privind actualizarea 
indicatorilor tehnico-economici aferenţi proiectului „Amenajarea Complexului 
Muzeal Goleşti – reabilitarea, conservarea şi punerea în valoare”- Dl. Preşedinte 
Grigore Florin Tecău a spus: 
   Comisiile K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

   Consult dacă mai aveţi întrebări.Nu sunt? 
 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate. 
S-a adoptat hotărârea nr.259. 

  
                                             

-XVI - 
 

 Trecându-se la punctul  XVI al ordinii de zi -Proiect de hotărâre privind 
aprobarea achiziționării din fonduri proprii a patru autoutilitare de catre Direcția 
Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș.   - Dl. Preşedinte 
Grigore Florin Tecău a spus: 
   Comisiile K1, K2, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

   Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Este domnul director aici? 
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 Dl director Macovei Adrian – Da. 

 Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – La Domneşti te rog să dai una din cele care 
îţi rămân. 

 Dl director Macovei Adrian – Da. 

 Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău - Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.260. 
 

  
-XVII- 
 

 Trecându-se la punctul  XVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii unei Conventii de parteneriat între Județul Argeș, Directia 
Generala de Asistenta Sociala si Protectia Copilului Arges, Mun. Piteşti, 
Organizaţia Naţională a Asociaţiei de Sprijin a Copiilor cu Handicap Fizic 
România şi Asociaţia de Sprijin a Copiilor cu Handicap Fizic România 
(ASCHFR)– Filiala Argeş. - Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
 
Comisiile  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
Se citeşte proiectul de hotărâre. 

Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat hotărârea nr. 261. 
 
 

-XVIII- 
 

 Trecându-se la punctul  XVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii unei Conventii de parteneriat între Județul Argeș, Direcția 
Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș, Municipiului Curtea de 
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Argeș și Fundația Umanitară de Orientare și Integrare Socială "HAND-ROM". - Dl 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
 
  Comisiile  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
  Se citeşte proiectul de hotărâre. 

  Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat hotărârea nr. 262. 
 

 
-XIX- 
 

 Trecându-se la punctul  XIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii unei Conventii de parteneriat între Judeţul Argeş, 
D.G.A.S.P.C.Arges şi Fundaţia „Copii în dificultate”.- Dl Preşedinte Grigore 
Florin Tecău a spus: 
   Comisiile  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

   Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr. 263. 
 
 
 

-XX- 
 

 Trecându-se la punctul  XX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii unei Conventii de parteneriat între Județul Argeș, 
D.G.A.S.P.C.Arges, Comuna Albeștii de Argeș, Fundația de Abilitare Speranța 
Timișoara şi Asociația „Lasa-mă să-ți aud glasul - Curtea de Argeș”..- Dl 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
   Comisiile  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

   Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog? 
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Dl consilier Sofianu Narcis – Domnule Preşedinte, dumneavoastră ca dascăl 
înţelegeţi mai bine şi cei care au copii şi care au avut legatură cu dascalii, este 
vorba despre nişte oameni care se ocupa de copii cu nevoi speciale şi este lăudabil 
atunci când fac progrese şi cei de la celelalte asociaţii, eu am fost în vizită la 
această asociaţie, poate dumnealor nu sunt suficient de bine pregătiţi pentru a 
formula solicitările către Consiliul Judeţean, eu sper ca dumneavoastră să-i ajutaţi 
împreună cu personalul subordonat, să ceară sprijin financiar într-un mod cât mai 
corect. Eu am fost la dumnealor şi am fost impresionat de ceea ce mi-au spus 
părinţii unor copii cu probleme de sănătate despre progresele pe care le au în acest 
stabiliment, cu adevărat de talie mai mică decat au altele. Sper ca în primul 
trimestru să reuşim  să-i ajutăm şi cu susţinerea celor trei posturi pe care le solicită, 
am vorbit şi cu doamna director Alisa Ciobanu, am înteles că îi vom ajuta şi cu 
utilităţile, aşa cum facem şi la alte asociaţii. Vă mulţumesc. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Mulţumesc şi eu, este adevărat în sală avem 
reprezentantele acestei asociaţii şi eu le mulţumesc pentru efortul şi munca pe care 
au depus-o, am stat de vorba înainte de şedinţa cu dânsele. Această asociaţie 
funcţionează datorită votului dumneavoastră şi înţelegerii de care aţi dat dovadă 
anul trecut, şi vreau să vă mulţumesc. Din păcate atunci foarte mulţi au vrut să 
ajute această asociaţie, iar după aceea au făcut un pas înapoi, doar Consiliul 
Judeţean a rămas ca finanţator principal şi ca sprijin pentru muncă pe care o depun 
acolo şi pentru 50 sau 100 de copii care se anunţă că vor fi în continuare. Am 
hotărat ca până la sfârşitul anului parteneriatul să prevadă plată utilităţilor şi 
susţinerea financiară, îi aştept în ianuarie să stăm de vorba despre organigrama şi 
vom vedea bugetul pe anul viitor astfel încât să îndeplinim toate cererile, pentru că 
este adevărat, acolo sunt copii cu probleme care merită ajutaţi şi înţeleşi iar dacă 
vom reuşi să găsim înţelegere din partea tuturor, vom reuşi să sprijinim această 
munca şi efortul pe care îl fac. Încă o dată le mulţumesc pentru tot. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Domnule Preşedinte, am înţeles de la doamna 
director Alisa Ciobanu că s-au întâlnit cu dumneavoastră şi ca dânsii sunt în 
continuare nemulţumiţi dar sunt mulţumiţi că au un nou sponsor, totuşi trebuie să 
vină şi împreună cu sponsorul, să stabilim ce trebuie. 
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Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr. 264. 
 
 
 

-XXI- 
 

 Trecându-se la punctul  XXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii unei Conventii de parteneriat între Județul Argeș, 
D.G.A.S.P.C.Arges și Asociația Handicapaților Neuromotor Argeș. - Dl Preşedinte 
Grigore Florin Tecău a spus: 
   Comisiile  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

   Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr. 265. 
 
 

-XXII- 
 

 Trecându-se la punctul  XXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii unei Conventii de parteneriat între Județul Argeș, 
D.G.A.S.P.C.Arges, Mun.Pitesti și Organizația „Salvati copiii” - Filiala Argeş.- Dl 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
   Comisiile  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

   Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr. 266. 
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-XXIII- 
 

 Trecându-se la punctul  XXIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii unei Conventii de parteneriat între Județul Argeș, 
D.G.A.S.P.C.Arges și Asociația Natională pentru Copii și Adulți cu Autism din 
Romania – filiala Argeș .- Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
   Comisiile  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

   Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr. 267. 
 
 

-XXIV- 
 

 Trecându-se la punctul  XXIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii unei Conventii de parteneriat între Județul Argeș, 
D.G.A.S.P.C.Arges si Asociatia „Paraschiva” .- Dl Preşedinte Grigore Florin 
Tecău a spus: 
   Comisiile  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

   Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr. 268. 
 
 

-XXV- 
 

 Trecându-se la punctul  XXV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii unei Conventii de parteneriat între Județul Argeș, 
D.G.A.S.P.C.Arges si Asociatia „Autism, terapie, sport si arte”.- Dl Preşedinte 
Grigore Florin Tecău a spus: 
   Comisiile  K1, K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 
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   Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog. 
 
Dna consilier Sandu Elena – Am o rugăminte şi o remarcă. Am văzut că valoarea 
totală pentru sprijin este de aproape două miliarde de lei. Le-am spus şi aseară în 
comisie, am rugămintea ca atunci când se întâlnesc să aibă o mai bună colaborare 
sau să-i ajutăm cumva şi cu Inspectoratul Şcolar şi asociaţiile de părinţi pentru că 
marea majoritate din aceşti copii care fac terapie, frecventează şi învăţământul de 
masă şi în practică întâlnesc multă reticenţă, este vorba şi de atitudinea părinţilor şi 
uneori este vorba şi de cadrele didactice, uneori şi a acelor care au aceşti copii care 
nu-şi pot asuma dificultăţile acestor copii. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – De acord, vom discuta şi cu Inspectoratul 
Şcolar, vom face şi o comisie comună dar mulţi dintre aceşti copii fac cursurile 
acasă cu profesori itineranţi. 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr. 269. 
 
 

-XXVI- 
 

 Trecându-se la punctul  XXVI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea derulării programului Eurodyssee in 2016 şi a bugetului necesar .- Dl 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
   Comisiile  K1, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

   Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr. 270. 
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-XXVII- 
 

 Trecându-se la punctul  XXVII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
organizarea manifestărilor cultural – artistice tradiționale în perioada sărbătorilor 
de iarnă, pentru anul 2015. - Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
   Comisiile  K1, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

   Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog? 
 
Dl consilier Prunaru Iulian – Domnule Preşedinte, eu sunt împricinatul care aseară 
a considerat ca 17500 împărţit la 500 dau decât 35 de ron şi am considerat să 
plusăm cu 10 ron, care adăugat la 35 ron abia fac 10 euro. Despre asta este vorba 
domnule Preşedinte, cum s-au dus banii aiurea în alte părţi, consider că o sacoşă cu 
45 de ron nu-i mult. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Atât timp cât dumneavoastră aţi votat, banii 
nu s-au dus aiurea, fiti sigur. Găsim şi sponsori pe lângă banii aceştia. 

Dna consilier Sandu Elena – Trei colegi am fost de acord cu 650, nu am avut 
cvorum, cei patru au dorit 45 de ron.  

Dl consilier Postelnicescu Marius – Domnule Preşedinte, mă bucur că s-au făcut 
propuneri dar trebuiau să vină şi la noi la comisia economică pentru ca noi suntem 
cei care finanţăm, cei care avizăm finanţările, pentru că altfel aşa cum am spus şi la 
comisie ieri, la proiectul de hotărâre Pro Social, aş fi dorit să fie separate cele două 
acţiuni, cea de ajutor a persoanelor cu probleme de sănătate să fie într-un proiect pe 
Pro Social iar pentru pensionari să se emita un alt proiect de hotărâre şi sigur că şi 
acolo putem să mărim de la 30 de ron la 45 de ron ca şi pentru colindători. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Le-am fi dat şi mai mult vă spun  sincer, iar 
aici propunerea colegilor mei vine din faptul că o să mergem luni, marţi, miercuri 
pe programul pe care l-aţi aprobat în unităţile speciale şi probabil, copii sunt mai 
mulţi acolo, este bine să avem o rezervă de pachete ca să putem să acoperim toate 
cererile. 

Dl consilier Fulga Marian - Domnule Preşedinte, eu am optat pentru propunerea 
făcută  de conducerea Consiliului Judeţean în speţă de dumneavoastră ca iniţiator 
motivat de faptul că există în articolul 1 o nuanţă în sensul că se aprobă în limita 
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sumelor prevăzute în bugetul de venituri şi cheltuieli pe anul 2015, ori venind cu 
650 de pachete şi eu înţeleg că limita este de 17500 de lei, înţeleg că va scădea 
valoarea pachetelor de aceea în comisie am avut această opinie şi mi-am susţinut-o, 
sigur colegii au avut o altă opinie, foarte bine că s-a întâmplat acest lucru, dar aşa 
cum spunea colegul nostru de la comisia Buget-Finanţe, trebuie reglementată puţin 
situaţia aceasta să nu apară ulterior alte interpretări. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Există rezervă să putem să putem asigura 650 
de pachete la pretul care s-a stabilit de la început şi vom avea şi alte lucruri 
adăugate prin sponsori. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Domnule Preşedinte, aşa cum a spus şi domnul 
Fulga, daca totuşi avem prevedere în bugetul de venituri şi cheltuieli pe anul 2015, 
de ce ne mai trebuie articolul doi? Pentru că avem prevedere. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Ca să stabilim foarte clar suma. 

Dl consilier Clipici Marian – Domnule Preşedinte, după cum bine ştiţi în şedinţa 
anterioară am stabilit că în perioada următoare, să mergem toţi colegii, consilierii, 
la anumite centre pentru copii şi adulţi de aceea eu am făcut un program pe care îl 
dau citire tuturor colegilor mei şi doresc să participe cu toţii. Pentru luni 21.12 la 
ora 16.00 să mergem la Complexul de Servicii pentru Copii cu Handicap Trivale, 
marti 22.12 la ora 16.00 să mergem la Complexul pentru Persoane cu Dizabilităţi 
Vultureşti şi în 23.12 începând cu ora 11.00 să mergem la Centrul de Îngrijire şi 
asistenţă Piteşti, azilul de bătrâni, o să primiţi câte un sms fiecare. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Dacă doriţi putem pleca de aici de la 
Consiliul Judeţean cu două microbuze, stabiliţi cum e mai bine să ne întâlnim şi să 
putem merge. 

Dl consilier Diaconescu Nicuşor - Domnule Preşedinte, asta am făcut-o în fiecare 
an sau o facem acum că ne apropiem de 2016? 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Anul acesta o facem pentru că aţi votat 
dumneavoastră în ultima şedinţă o astfel de activitate, Consiliul Judeţean a făcut-o 
în fiecare an, dar consilierii judeţeni nu au mers. Ar fi bine să mergeţi ca să nu zică 
că merge doar Preşedintele şi îşi face nu ştiu ce reclamă. Mergem cu toţii. 
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Dl consilier Bănică Gheorghe – Domnule Preşedinte şi domnul preşedinte de 
comisie, nu este prima dată când vă rog să nu mai puneţi activităţi în mijlocul zilei, 
unii mai şi muncim, suntem salariaţi, nu puteţi să puneţi acea vizită de miercuri tot 
la ora 16.00? Ca nu mai angajăm personalul tehnic al Consiliului Judetean. 

Dl consilier Clipici Marian  – Domnule consilier, vă explic de ce am pus miercuri 
la ora 11.00. La ora 11.00 au ei un program de colinde la centrul de bătrâni şi am 
zis să participăm şi noi la activitatea lor. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Domnule consilier, sunteţi profesor dar îmi 
pare rău trebuie să vă dau un răspuns în contradictoriu. Dumneavoastra aţi intrat pe 
liste fără să vă forţeze nimeni iar în momentul în care aţi fost ales legea vă dă 
dreptul să participaţi la activităţile consiliului judeţean şi să vă motivaţi absenţa de 
la activitate. 

Dl consilier Banica Gheorghe – Ştiti la fel de bine ca mine domnule Preşedinte. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Ştiu, pentru  că suntem profesori, de asta v-
am dat răspunsul. Şi eu caut mereu înlocuitori. 

Dl consilier Bănica Gheorghe – Dumneavoastră îi găsiţi că sunteţi Preşedintele 
Consiliului Judeţean Argeş, eu nu-i găsesc. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – De unde să-i gasesc, şi la mine orele sunt la 
fel. Vă mulţumesc.Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Dl consilier Iacsa Aurel – Domnule Preşedinte, cum rămâne? 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Am spus, cu 650 de pachete, altfel nu putem 
merge să acoperim tot programul acesta. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 
Vă mulţumesc. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Domnule Preşedinte,chiar dacă am votat deja pe 
proiectul dumneavoastră, procedural vorbind, din punct de vedere al legii, trebuie 
să supuneţi la vot şi amendamentul care o să cadă. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Care? 

Dl consilier Sofianu Narcis – Cel cu 45 de lei. Trebuie să-l supuneţi la vot chiar 
dacă ma votat pentru 650 şi noi cei de la juridic. 
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Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Eu vi-l supun. Cine este pentru? Dacă toţi aţi 
votat pentru, cine este acum pentru? 

Dl consilier Sofianu Narcis – Eu am votat şi aseară, votez şi acum. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Vă mulţumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat în unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr. 271. 
 
 

-XXVIII- 
 

 Trecându-se la punctul  XXVIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
achiziţionarea unor servicii juridice de asistare/reprezentare în Dosarele nr. 
4215/1/2015, nr. 1042/2/2013 şi nr. 333/46/2014*.- Dl Preşedinte Grigore Florin 
Tecău a spus: 
   Comisiile  K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

   Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog? 
 
Dl consilier Sofianu Narcis – Domnule Preşedinte, votul meu oricum este pentru, 
am o nelămurire şi eventual cei de la juridic să facă lumină, înţeleg că într-un dosar 
în care Consiliul Judeţean apare ca parte vătămată, au fost nişte scăpări şi am uitat 
să ne constituim parte civilă şi aş dori să ştiu care sunt motivele, eventual o 
informare, si-n ianuarie, nu mă grabesc. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Da, mulţumesc. 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr. 272. 
 
 

-XXIX- 
 

 Trecându-se la punctul  XXIX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
organizarea unei comisii speciale de analiză şi verificare a studiilor clinice 
efectuate cu medicamente de uz uman în spitalele subordonate Consiliului 
Judeţean Argeş.- Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
   Comisiile   K3, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
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   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

   Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog. 
 
Dl consilier Sofianu Narcis – Domnule Preşedinte, le-am explicat tuturor colegilor 
mei din comisii care a fost forma iniţială a proiectului meu de hotărâre, colegii mei 
de la comisia K3 au venit cu un amendament de completare pe care mi-l însuşesc, 
urmează că din punct de vedere procedural să le supuneţi împreună la vot în formă 
unificată. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre cu amedamentul – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr. 273. 
 
 

-XXX- 
 

 Trecându-se la punctul  XXX al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare si funcţionare al Serviciului Public 
Judetean Salvamont Arges .- Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
   Comisiile  K1, K4, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

   Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog. 
 
Dl consilier Diaconescu Nicuşor – Domnule Preşedinte, am înţeles de la domnul 
director de la Salvamont că noul guvern nu vrea să se uite şi în ograda noastră că 
avem nevoie de 15 speologi. Vă rugăm ca toţi senatorii şi deputaţii să intervină la 
Guvernul României pentru a ne da sprijin angajând aceşti 15 speologi. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Este foarte mult de discutat, am făcut 
demersurile necesare, există şi propunerea ca Salvamontul să intre în componenţa 
ISU, vom vedea în perioada următoare cum se vor reglementa toate acestea, dar 
vom face toate demersuri în continuare şi vreau să le mulţumesc celor de la 
Salvamont pentru munca şi pentru efort. Este domnul director aici? Este. Să ai 
succes în continuare, îţi mulţumim. 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
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Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr. 274. 
 

-XXXI- 
 

 Trecându-se la punctul  XXXI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea preţurilor medii la principalele produse agricole în vederea evaluării 
arendei pe anul 2016. - Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
 
   Comisiile  K1, K5, K6 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

   Consult dacă mai aveţi întrebări? Vă rog. 
 
Dl consilier Prunaru Iulian – Domnule Preşedinte, stimaţi colegi, aş dori dacă se 
poate, dacă tot am stabilit noi aceste preţuri medii, reţineţi medii, nimeni dintre  cei 
care sunt arendaşi nu dă 60 de bani la grâu şi 50 de bani la porumb.Aş dori să 
mărim preţul la grâu şi la porumb si colegul Fulga ar trebui să ia cuvântul totuşi, de 
ce la miere a crescut preţul cu 150% faţă de anul trecut, pe ce criterii la unele 
produse au crescut preţurile, de exemplu la miere şi cum anul trecut glumeam pe 
tema usturoiului sau prazului, de ce s-a scos prazul definitiv, ar merita şi prazul să 
fie pe acea lista. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Vă mulţumesc. Domnul Fulga? 

Dl consilier Fulga Marian – Domnule Preşedinte, eu am cerut nişte lamuriri. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Domnul director al Direcţiei Agricole, dl 
Vasilescu este prezent şi vă dă răspunsul. 

Dl consilier Fulga Marian – Îl rog pe domnul director să ne lămurească pentru că 
automat crescând preţurile acestea şi preţul pentru arendarea unor suprafeţe, mă 
rog cred că sunt nişte interese şi trebuie să ni le explice domnul director. Au mai 
fost şi producători care s-au plâns de anumite situaţii de la primării apropo de 
preţul acesta de arendare. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – L-am invitat, este prezent. Vă rog domnule 
director. 
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Dl director Vasilescu Corneliu – În legătura cu mierea, cum probabil ştiţi anul 
2014 a fost un an dezastruos, nu întâmplător apicultorii au primit şi acel minimis. 
Şi în anul 2015 s-a întâmplat acelaşi fenomen, când nu ai o recoltă bună, creşte 
preţul. Iar acum să vă mai spun un lucru, mierea este de mai multe feluri, mierea de 
floarea-soarelui, de rapiţă si polifloră este cotată între 20-25 de lei, mierea de 
salcâm între 25-30 de lei şi mierea de mană între 35-40 de lei, vorbim pe kg şi 
faceţi şi dumneavoastră o medie. În condiţiile acestea dacă dumneavoastră mergeţi 
oriunde şi primiţi un preţ mai mic de 25 de lei, nu cred că se găseşte, 30 de lei este 
preţul frecvent. Preţurile sunt luate de la apicultori. Am o notă de fundamentare, la  
mierea polifloră, mierea de mană şi mierea de salcâm s-a obţinut o producţie mai 
mică pe familia de albine datorită secetei care a influenţat secreţia de nectar, la 
producţia de miere de rapiţă şi floarea-soarelui s-a întâmplat acelaşi fenomen. 
Consider că preţul de 25 de lei este mediu. 

Dl consilier Frăţică Iulian – Domnule director cum explicaţi preţul unui kg de fân 
care este dublu faţă de un kg de grâu? 

Dl director Vasilescu Corneliu – Vreau să vă spun un lucru, dacă tragem o linie 
imaginară dacă taie comuna Dărmăneşti de la Piscani în sus, noi vorbim de pajişti 
naturale nu de fânuri care ies din producţia de cultură, unde se ară, se discuie, se 
seamănă, şi obţi lucernă şi trifoi. Fânurile din zona colinară şi de munte sunt foarte 
scumpe pentru că nu s-au făcut, n-au avut animalele nici măcar să pască. Eu am 
vorbit cu cei mai mulţi fermieri din aceasta zonă de unde se face preţul de 
referinţă, o caruţă de fân în jur de 300-400 de kg costă la Coşesti 300 de lei. 

Dl consilier Frăţică Iulian – Ce se va întâmpla dacă toţi deţinătorii de fân se vor 
prevala de la acest preţ? 

Dl director Vasilescu Corneliu – Am considerat că acest fan se face în vară şi puţin 
în toamnă şi se mănâncă în anul următor, adică în 2016. 

Dl consilier Prunaru Iulian – Domnule Preşedinte, domnule director aş dori să vă 
informez că piaţa reglează preţul, dumneavoastră v-aţi dus prea repede la 25 de lei 
la miere, aseara le spuneam colegilor că am cumpărat cu 9 lei 400 de grame de 
miere de la un supermarket, eu stau aici în deal şi reţineţi este inclus aici şi capac 
plus borcan şi etichete. 
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Dl vicepresedinte Mărăşoiu Dorin – Domnule director cine are legătură cu 
agricultura ştie ca aceste preţuri au fost cele vehiculate anul acesta. Aceasta este o 
medie a preţurilor din vara aceasta. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Sunt propunerile specialiştilor iar eu spun 
când este vorba de specialişti să-i lăsăm să-şi spună cuvântul. 

Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr. 275. 
 
 
 

-XXXII- 
 

 Trecându-se la punctul  XXXII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea cuantumului taxelor si tarifelor ce se vor aplica incepand cu anul fiscal 
2016. - Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
 
   Comisiile  K1,K2, K3,K4, K5, K6 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

   Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr. 276. 
 
 
 
 

-XXXIII- 
 

 Trecându-se la punctul  XXIII  al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea executiei bugetare la data de 30.09.2015 pentru activitatea Consiliului 
Judetean Arges. - Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
 
   Comisiile  K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 
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   Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr. 277. 
 
 
 
 

-XXXIV- 
 

 Trecându-se la punctul  XXXIV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al județului Argeș pe anul 2015. - Dl 
Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
 
   Comisiile  K1, K5 şi secretarul judeţului şi-au dat avizul. 
   Se citeşte proiectul de hotărâre. 

   Consult dacă mai aveţi întrebări? Nu sunt? 
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău a spus: 
Supun spre aprobare proiectul de hotărâre – cine este pentru? 
Dacă este cineva împotrivă? Dacă se abţine cineva?  
Proiectul de hotărâre a fost aprobat in unanimitate.S-a adoptat Hotărârea nr. 278. 
 
 
 

-XXXV- 
 

 Trecându-se la punctul  XXXV al ordinii de zi -Diverse - Dl Preşedinte 
Grigore Florin Tecău a spus: 
 
 
 
 

-XXXV-I- 
 
Trecându-se la punctul  XXXV-I al ordinii de zi - Diverse - Rapoarte de activitate 
fundaţii şi asociaţii pentru asistenţă socială aflate în parteneriat cu Județul Argeş. 
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-XXXV-II- 
 
Trecându-se la punctul  XXXV-II al ordinii de zi - Diverse - Informare privind 
obiectivul de investitii Spitalul Orasenesc „Sf.Spiridon” Mioveni. 
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Este o investiţie care prevede construcţia 
unui spital, eu cred că pentru interesul argeşenilor, interesul cetăţenilor, este bine 
să găsim o soluţie prin care să sprijinim o astfel de investiţie. Domnul primar o să 
vă prezinte stadiul şi având în vedere că se construieşte unul la Mioveni este 
prioritar să fim în această asociere şi în acest parteneriat. Îl rog pe domnul primar 
să prezinte acest proiect cu precizarea că în ianuarie înainte de a aproba bugetul 
vom căuta soluţia prin care să sprijinim realizarea acestui spital. Am avut câteva 
discuţii cu domnul primar şi aş dori să îi spun că am întrebat aseară şi am primit 
răspuns de la Ministerul Dezvoltării, atât timp cât aveţi proiectul aprobat şi licitaţia 
desfăşurată, se consideră lucrare începută. Vă rog domnule primar. 

Dl primar Georgescu Ion – Bună ziua domnule Preşedinte, domnilor 
vicepreşedinţi, domnilor consilieri judeţeni, onorată asistenţă, vă mulţumesc că mi-
aţi dat posibilitatea să prezint acest proiect. Am plecat de la premiza că acest spital 
este în judeţul Argeş şi al judeţului Argeş şi credem că vă bucuraţi că cineva a 
început o astfel de investiţie. În ultimii 17 ani , Moş Crăciun nu a venit niciodată la 
Mioveni, fiind luna cadourilor am crezut că vom găsi împreuna o posibilitate de a 
fi parteneri la un proiect foarte important al judeţului şi nu vreau să consideraţi că 
mă laud în faţa dumneavoastră dar va fi cel mai modern spital de stat din România 
că va fi pus în funcţiune peste trei ani de zile. Dacă aş avea posibilitatea să-l 
finanţez singur, şi aş avea banii, firma constructoare, o asociere italia-austria, îl 
poate realiza în 24 de luni. Am calculat în trei ani de zile ca sunt posibilităţile 
noastre de aproape  50% de a finanţa din surse proprii de finanţare. Am apelat şi la 
Ministerul Sănătăţii şi la Guvernul României şi la Parlament şi la Ministerul 
Dezvoltării Regionale şi locale şi am zis să apelez şi la dumneavoastră. Va avea 
R.m.n, angiograf, toate echipamentele necesare, este o construcţie plus montaj, 
plus echipamente, plus dotări, la cheie. Dacă nu voi găsi nicio posibilitate de 
finanţare de la nimeni, oraşul Mioveni va face un împrumut pentru cinci sau zece 
ani de zile, pentru a suporta cheltuielile de realizare, dar el deserveşte în primul 
rând 100.000 de oameni oraşul plus comunele limitrofe, până la urmă deserveşte 
judeţul Argeş şi două mari platforme industriale importante ale judeţului Argeş, 
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Dacia şi Icn-Fcn. Cred că împreună putem să găsim o soluţie, v-am transmis şi un 
material la comisii şi motivez de ce am cerut trei milioane de euro într-un an, trei 
într-un an şi încă patru în ultimul an, pentru că al treilea an este cel mai greu pentru 
mine, pentru că vin toate echipamentele şi costurile sunt foarte mari. Nu pot să iau 
echipamentele în primul an pentru că este vorba de garanţie şi darea în funcţiune, 
cred că putem face un parteneriat şi cred ca în ultimii 17 ani, Consiliul Judeţean nu 
a dat oraşului Mioveni niciun leu. La orice manifestare a judeţului Argeş în care 
oraşul Mioveni a fost solicitat niciodata nu a spus nu. Oraşul Mioveni a fost alături 
de dumneavoastră. Cerem şi noi sprijinul pentru un obiectiv foarte important, nu 
vreau nici să vă plictisesc, nici să consideraţi altceva, dar am venit cu rugămintea 
în numele locuitorilor oraşului Mioveni, fiind contribuabili şi argeşeni să cerem 
sprijinul pentru această investiţie, dacă dumneavoastră daţi un acord de principiu 
astăzi aparatul tehnic al Consiliului Judeţean împreună cu aparatul tehnic al 
primăriei Mioveni pot să vă prezinte în luna ianuarie modalitatea de colaborare. 
Dacă nu doriţi nu este nicio problemă, eu vă mulţumesc că m-aţi ascultat, că mi-aţi 
dat posibilitatea să vă prezint acest proiect şi vă răspund la intrebări. 

Dl consilier Bica Danuţ – În ce zonă a oraşului va fi amplasat spitalul? 

Dl primar Georgescu Ion – În curtea aceluiaşi spital, am luat teren de la şcoală, de 
la fabrica de pâine şi avem terenul necesar. În luna februarie se lucrează în forţă la 
fundaţie, la ora actuala se lucrează la organizarea unui santier şi tot în caietul de 
sarcini, firma care a câştigat a vrut să reloce ceea ce este în zona respectivă. 

Dl consilier Bica Danuţ  – Este proiect la cheie? 

Dl primar Georgescu Ion – Da este proiect la cheie absolut totul. Este o asociere de 
firme. 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Domnule primar, înainte de a trece la întrebări 
vreau să vă spun  că la comisii nu a venit decât această solicitare, nu avem alte date 
tehnice, acum constat şi eu că aveţi un proiect, un studiu de oportunitate pe care îl 
prezentaţi, nu am înţeles sursa de finanţare, aici spuneţi că sunt necesari 68 de 
milioane de euro pentru finanţarea acestui spital, nu am înţeles dacă sunt numai 
surse de finanţare guvernamentale, surse proprii sau surse de la Consiliul Judeţean, 
dacă este această finanţare şi pe fonduri europene, şi sigur că aici nu sunt decât 
două considerente şi îmi pare acesta destul de simplu, dacă Direcţia Economică din 
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Consiliul Judetean Argeş are aceşti bani pentru cofinanţare, pentru ajutor şi pentru 
cofinanţarea spitalului şi dacă din punct de vedere juridic, Consiliul Judetean poate 
să intre într-o asociere având în vedere faptul că orice proiect care se iniţiază 
trebuie să aibă şi sursa de finanţare. 

 

Dl primar Georgescu Ion – Domnule consilier, dosarele au fost complete şi în 
fiecare dosar eu am pus ce este pe ecran, au venit şapte dosare de la Mioveni. 
Proiectul este început în 2010-2011, el trebuia să fie gata în 2015, datorită 
contestaţiilor la licitaţie am ajuns în instanţă, a fost declarat câştigător prin hotărâre 
judecătoreasca aceasta asociere de firme, la vremea respectivă erau alte posibilităţi, 
în 2012 preconizam noi să înceapă construcţia, în 2015 în această perioadă să-l 
inaugurăm, în cel mai rau caz în primul trimestu al anului 2016. Am avut la vremea 
respectivă discuţii cu guvernele de atunci, aveam posibilităţi de finanţare de la 
minister, nici acum nu abandonez pista ca actualul guvern tehnocrat şi ministerele 
respective poate ne vor finanţa. Din 100% surse proprii de finanţare, oraşul 
Mioveni în urmatorii trei ani în afară de sumele de funcţionare, nu se va mai 
dezvolta, va menţine în aceiaşi parametrii sănătatea, învăţămantul, serviciile 
publice pentru ca banii aceştia îi vom investii în spital. Dacă dumneavoastră şi 
guvernul veniţi în sprijinul nostru ne dorim să nu resimtă  dezvoltarea cineva în 
oraşul Mioveni. Noi am luat fonduri europene şi pentru alte obiective ca să nu 
înţelegeţi că noi venim să cerem bani, şi restul noi nu mai facem sau nu mai 
muncim. Am documente care atestă că puteam să am o parte din finanţare de la 
fostul guvern şi foştii miniştrii, nu am luat contractul cu actualul guvern tehnocrat 
dacă susţin şi vor finanţa  ce a aprobat guvernul anterior. Atunci am crezut de 
cuviinţă să vin şi la consilul judeţean să fac aceasta întrebare. Ca şi sursă de 
finanţare, daca nu se poate prin acest proiect, se pot găsi alte soluţii, repet orasul 
Mioveni în 17 ani nu a cerut bani, a avut câteva proiecte europene în parteneriat cu 
Consilul Judeţean, cu dumneavoastră care a venit în cofinanţare de 5% sau 10 %, 
dar pentru echilibrare sau altceva nu. 

Dl consilier Iacşa Aurel – Domnilor colegi eu vă propun să ne dăm acordul de 
principiu pentru acest proiect având în vedere că oraşul Mioveni nu a beneficiat de 
finanţare de la Consiliul Judeţean exact cum a spus şi domnul primar şi să ne mai 
aducem aminte că oraşul Mioveni a mai salvat un spital, cel de la  Călineşti. 
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Dl consilier Bănică Gheorghe– Domnule Preşedinte, în condiţiile în care înţeleg că 
toţi locuitorii judeţului Argeş vor avea acces la acest spital, deci este spital 
regional, mi se pare normal ca noi ca reprezentanţi ai cetăţenilor din judeţ să 
participăm la această finanţare, eu sunt întru totul de acord cu această finanţare 

Dl consilier Sofianu Narcis– Domnule primar, vă mulţumesc că v-aţi prezentat în 
fata noastră, vreau să vă spun că noi am avut un proiect la Piteşti pentru  spitalul 
regional de urgenţă , crezând că există finanţare în perioada guvernului Tăriceanu. 
Ca şi colegul Postelnicescu vă spun sincer că mi-ar fi plăcut să fi creat un A.D.I 
împreună cu Consiliul Judeţean eventual şi cu oraşul Pitesti existând şi experienţa 
nu foarte fericită, e adevarat a încercărilor de colaborare pe zona metropolitană şi 
ar fi bine ca o parte din chestiunile care ar putea ajuta şi Pitestiul să fie locate şi pe 
zona Mioveni pentru că Piteştiul se plânge de lipsa de spaţiu, personal vă felicit 
pentru demersul pe care îl faceţi şi cei care sunteţi în oraşul Mioveni, zona 
dumneavoastră contribuie foarte mult economic la starea fruntaşă a judeţului 
Argeş, este normal să şi primească, vă felicit pentru că am spus-o în judeţul Argeş 
avem o mare problemă la capitolul dotare. Este cert că ceea ce faceţi 
dumneavoastra  acolo va fi de ultima oră, marea problemă pe care o veţi avea nu 
cred că va fi finanţarea, personal voi discuta şi cu colegii mei, vom susţine o 
finanţare din partea Consiliului Judeţan Argeş, nu ştiu dacă în cota solicitată de 
dumneavoastră având şi noi mari necesităţi pe spitalele care sunt în subordinea 
Consiliului Judeţean, la nivel de aparatură, de instalaţii şi aşa mai departe. Dar cred 
că vă veţi izbi de o altă problema majoră pe care o avem în toate spitalele din judeţ, 
aceia de atragere a personalului calificat superior medical, înţeleg că veţi avea mai 
multe secţii, aparatura modernă şi veţi avea nevoie de medici specialişti, medici 
primari şi aşa mai departe. Un acord de principiu din punct de vedere juridic să ştiţi 
că nu putem să vă dăm astazi pentru că trebuia redactat un proiect de hotărâre dar 
dacă domnul Presedinte propune o şedinţă extraordinară la începutul lunii ianuarie 
sau oricând în luna ianuarie putem de acum să votăm să trecem pe ordine a de zi un 
astfel de proiect de hotărâre, urmând ca să discutăm împreună în ce cotă, în ce 
măsură vă putem ajuta. Eu unul încă o dată vă felicit. 

Dl consilier Fulga Marius– Acest punct pe ordinea de zi a fost tratat cu mare 
atenţie în comisia juridică de aseară, şi apropo de faptul că acest spital urmează să 
deserveasca aproximativ 80.000 de locuitori, faptul că va fi o instituţie modernă 
foarte bine dotată şi speram noi şi asigurată  din punct de vedere a cadrelor 
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medicale  de specizalitate. Timpul în care am dezbătut această situaţie, deoarece 
necesită un ajutor financiar foarte mare, sunt convins că va necesita fonduri mari 
nu numai din partea orasului Mioveni şi din partea judeţului dar şi pe parte 
guvernamentală, eventual fonduri europene, ridică nişte chestiuni juridice care nu 
ştiu dacă  în conditiile actuale ale legislaţiei poate pe noi să ne determine să alocăm 
noi în momentul acesta 11 milioane de euro cât solicită primaria Mioveni. De 
aceea am şi rugat şi colegii de faţă din comisia juridică să ni se prezinte această 
situatie un pic mai profund dar cadrul actual legislativ nu ştiu cât ne confera nouă 
în situaţia concretă posibilitatea să alocăm aceste sume în momentul de faţă. Vă 
multumesc. 

 

Dl consilier Manu Dan  – Aş dori să încep cu un preambul dacă îmi este permis şi 
fară nici un fel de aluzie, voi vota pe candidatul la primăria Pitesti ca principiu pe 
acela care doreşte să construiască un spital municipal, până acum nu am găsit nicio 
variantă care este pe piaţa de oferte. Toată lumea se gândeşte la spitalul judeţean şi 
la alte conotaţii. Vreau să îl felicit şi eu pe domnul primar. Stimaţi colegi acest 
spital va fi după trei ani un spital regional, va deservi sute de mii de locuitori, 
priviţi ce tehnologie are, tehnologia aduce cadre medicale, nu cred că vom duce 
lipsă de resursa umană şi avem marea şansă ca domnul primar să facă din temelii o 
unitate sanitară aşa cum prevăd normele europene, nu să refacem o unitate sanitară, 
să o îmbinăm, studiu de fezabilitate şi aşa mai departe. Aprecierea mea este că va 
depăşi sute de mii de pacienţi, va fi un centru regional medical iar la Călineşti 
jumătate din clădire este dată în folosinţa Mioveniului, spitalului Sfântul Spiridon 
şi implicit prin ajutorul nostru pe care îl găsesc oportun şi necesar astfel redăm 
zonei Topoloveni ceea ce era spitalul Ion Crăciun odată. Domnule Preşedinte sunt 
convins că aparatul tehnic va gasi soluţia necesară şi soluţia legală şi dacă este 
nevoie putem să facem o şedinţă extraordinară , nu în ianuarie, ci pe 28, 29. 

Dl vicepresedinte Polexe Constantin -  Sărut mâinile, bună ziua, domnilor colegi 
sunt de acord cu propunerea şi trebuie să susţinem lucrul acesta, rugămintea mea 
este că trebuie să înţelegem că judeţul Argeş începe undeva la Leordeni şi se 
termină la Dâmbovicioara, nu mai spun pe nord, pe vest. Întotdeauna când ne 
raportăm la judeţ spunem că toate lucrurile acestea trebuie să se facă în Piteşti, 
Piteştiul este un oraş, este capitală şi este componentă a judeţului Argeş. Trebuie să 
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înţelegem şi să gasim soluţii chiar şi în anul care vine, trebuie să începem să 
devenim parteneri cu aceste municipalităţi sau cu aceste localităţi care deservesc 
mai mulţi cetăţeni ai judeţului Argeş, în judeţul Argeş mai sunt spitale, mai sunt 
licee la care merg copiii noştrii din tot judeţul Argeş. Şi noi atunci trebuie să 
susţinem toate aceste investiţii care deservesc pe argeşeni, nu contează locaţia. Este 
foarte bine când găsim oameni gospodari care vin cu proiecte şi să venim în 
parteneriat, eu cred că aşa este bine şi rugămintea mea către dumnevoastră asta 
trebuie să fie, eu sunt de acord că în ultimii ani consiliul judetean a avut majoritate 
din colegi de la Piteşti şi atunci toată lumea şi-a îndreptat atenţia către Piteşti. Eu 
vă mulţumesc şi vă cer să fiţi de acord să susţinem acest proiect care va deveni un 
spital regional, când o să găsim alte soluţii să facem în alte locaţii  spitale, este bine 
că s-a început, este bine că guvernul a spus că rămâne investiţie începută şi se 
susţine şi dacă suntem cu toţii de acord şi facem eforturi sunt sigur că se va 
finaliza. 

 

Dl consilier Jinga Valerian – Domnule Preşedinte, sunt perfect de acord cu 
construirea acestui spital la Mioveni, mi se pare chiar necesar pentru judetul Argeş 
aşa şi împărţim  Mioveniul al PSD-ului şi Piteştiul al PNL-ului. Vă mulţumesc 
foarte mult. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Domnule Preşedinte, lăsând la o parte gluma vă 
solicit respectuos să supuneţi la vot solicitarea domnului primar şi să introducem în 
prima şedinţă a consiliului judeţean proiectul de hotarare pentru a da un acord de 
principiu  pe această discutie. 

Dl vicepresedinte Mărăşoiu Dorin – Toată lumea este de acord cu construirea 
acestui spital dar eu aş solicita şi un studiu de impact, judeţul Argeş are foarte 
multe spitale la ora aceasta în funcţiune şi să vedem şi un impact vis-a-vis de ce 
înseamnă piaţa spitalelor dacă se contruieşte un spital atât de modern la Mioveni. 

Dl primar Georgescu Ion – În primul rând vreau să vă mulţumesc şi să dau câteva 
răspunsuri. Spitalul are minim 175 de paturi şi poate avea maxim 400. Am pus mai 
puţine pentru că mi-a fost frică de  avizele de la Ministerul Sănătăţii şi de la alte 
instituţii ale statului pentru că a trebuit să iau 37 de avize în 2010 iar eu eram în 
opoziţie şi atunci am mers pe minim 175, dacă tot vorbiţi de stânga şi de dreapta, 
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nu vă faceţi probleme de medici, deja avem cu facultătile de medicină contracte 
încheiate iar din Argeş sunt foarte mulţi medici care lucrează în Bucureşti care îşi 
doresc să vină acasă la un spital modern cu aparatura nouă.Vă asigur că nu va fi 
problema. De zona metropolitană nu vreau să vă supăr dar în afară de Piteşti în 
zona metropolitană toată lumea a pierdut singurul care câştigă este Piteştiul, noi nu 
ne dorim zona metropolitană, noi ne dorim să rămânem independenţi. Vă invit , 
dacă dumneavoastră sunteti de acord înainte de şedinţa din luna ianuarie să mergeţi 
în şantier să vedeţi tot proiectul, să cunoasteţi toate detaliile şi să găsim o formă de 
finanţare. Cred că se poate găsi pe mai multe paliere dacă se doreşte, restul noi mai 
avem costuri suplimentare pentru că reţeaua de energie electrică, de gaze, toate 
serviciile ne mai costă încă 5 milioane de euro toate reţele ca să le aducem la 
dimensiunea şi  la consumul necesar spitalului. Deja am rezolvat proiectele cu 
Distrigaz, cu Electrica Craiova urmând ca începând cu anul 2016 în paralel să 
lucreze la toate reţelele şi în 2018 să le cupleze ca să poată funcţiona. Eu vă 
mulţumesc şi aş vrea totuşi să se consemneze în procesul verbal şi se poate vota un 
acord de pricipiu fără o hotărare de consiliu judeţean stipulat în caietul de procese 
verbale ca să plec eu împăcat. Vă mulţumesc.  

Dl consilier Frăţică Iulian – Domnule Preşedinte, am şi eu o curiozitate şi aş dori 
să-l întreb pe domnul primar dacă costurile finale şi cele de realizare şi punere în 
funcţiune depăşesc costurile cu care s-a realizat catedrala. 

Dl primar Georgescu Ion – Catedrala s-a început în anul 1992 prin donaţiile pe 
care le-au făcut credincioşii, în anul 1995 când domnul Nicolescu a fost prefect a 
dat Solutia de  adăpost şi preluarea investiţiei de către primăria Mioveni şi s-a 
finalizat în anul 2013. Nu pot să vă spun suma dar este altceva. Şi vă învit să vedeţi 
şi catedrala în interior când veţi veni la spital. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Mulţumesc domnule primar. Proiectul este 
un proiect de referinţă pentru oraşul Mioveni şi pentru judeţul Argeş, şi nu cred că 
cineva îşi pune problema să nu finanţeze sau să nu acorde sprijin pentru 
dezvoltarea acestui proiect dar am experienţa multor proiecte începute pe picior pe 
care acum nu putem să le terminăm şi să nu mai putem să le finanţăm. Cred că 
acest proiect merită să-i dăm toata atenţia şi să-l analizăm iar finanţarea acestui 
proiect nu se reduce la un vot pe care îl dăm astăzi pentru că astăzi v-aş fi propus şi 
o hotărare de consiliu pentru finanţarea proiectului însă problemele juridice pe care 
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le-aţi ridicat şi celelalte aspecte nu pot să întruneasca o astfel de hotărâre, de ce, 
legea bugetului pe acest an dă dreptul consiliului judeţean pe acest an să finanţeze 
numai lucrări de drumuri din tva-ul de drumuri, arieratele localităţilor, acolo unde 
au avut datorii, şi cofinanţări la proiecte europene. N-avem conform legii pe anul 
acesta până se încheie 2015 dreptul să dăm alţi bani. Trebuie să vedem ce apare pe 
anul 2016 şi cele doua echipe tehnice pe care propun să le înfiinţăm prin decizia 
Preşedintelui Consiliului Judeţean şi al primarului să analizeze acest aspect. 
Probabil ca cea mai bună variantă este parteneriatul dar atenţie să nu ne grăbim să 
o luăm în braţe pentru că licitaţia a fost câştigată pe o singură sursă de finanţare, 
parteneriatul înseamnă două surse de finanţare şi trebuie să schimbăm multe 
lucruri, trebuie să fim foarte realişti, trebuie să studiem foarte bine toată 
documentaţia şi din punct de vedere economic şi juridic, să găsim cea mai bună 
soluţie, v-am spus, aseară am întrebat la Ministerul Dezvoltării dacă poate fi 
considerat proiect început şi mi s-a confirmat că poate fi considerat proiect început. 
Problema este dacă ordonanţa 2 conform legii bugetului pe 2016 va da bani pentru 
investiţii în sănătate. Trebuie să ştim toate aspectele şi cred că în ianuarie va trebui 
să lucrăm zi de zi la analiza acestui mod de finanţare şi să găsim o soluţie prin care 
să asigurăm cetăţenilor din Argeş, din Mioveni un spital la cele mai înalte cote dar 
să fie o soluţie legala atât din punct de vedere economic cât şi juridic. Astăzi nu pot 
să fac niciun fel de propunere. 

Dl consilier Iacşa Aurel – Domnule Preşedinte, ce ne împiedica să dăm un acord de 
principiu? 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Nu este legal să dăm un acord de principiu, 
pe ce bază?Arătaţi-mi punctul de lege. 

Dl consilier Manu Dan – Domnule Preşedinte, situaţia este concretă, în ultima 
şedinţă ordinară colegul nostru Narcis Sofianu a propus un proiect de hotărâre să 
fie introdus pe următoarea ordine de zi. Am fost de acord şi am votat această 
oportunitate. Mie mi se pare absolut normal să supuneţi la vot un acord de 
principiu pe următoarea şedinţă privind o colaborare administrativă local-judeţean, 
local-Mioveni dar să dăm un acord de principiu pentru începerea demersurilor, că 
se face , că nu se face, este o altă discuţie. 
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Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Asta este altceva. Atenţie, legea spune în 
felul următor, pentru ca un proiect de hotărâre să fie introdus pe ordinea de zi sau 
un acord de principiu cum a spus domnul Sofianu, consilierul judeţean trebuie să 
propună acelaşi lucru. Unul dintre consilierii judeţeni propune astăzi ca pe ordinea 
de zi din ianuarie, trebuie să facem lucrurile legal, să fie clar pentru toata lumea 
pentru că în ianuarie să aprobam acest acord. 

Dl consilier Sofianu Narcis- Eu şi domnul Manu vă propunem acest proiect. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Sunt de acord. Pentru luna ianuarie, nu 
astăzi. Astăzi eu  supun la vot propunerea dumneavoastră. 

Dl consilier Manu Dan – Noi în ianuarie va fi un proiect de hotărâre, dar nimeni şi 
nimic nu ne împiedică să demarăm diligenţele în vederea proiectului. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – V-am spus dau hotărâre, dă decizie şi 
domnul primar, dau şi eu decizie începand cu 1 ianuarie 2016. 

Dl consilier Manu Dan – Asta vroiam să votăm să apară în procesul verbal dim 
şedinţa de astăzi. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  - Asta s-a scris, este consemnat. 

Dl consilier Postelnicescu  Marius– Domnule Preşedinte, era bine să ascultăm 
punctul de vedere al Secretarului General şi al directorului Direcţiei Juridice. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Să spună punctul de vedere, e foarte bine. 

Dl Secretar Judeţ Voica Ionel – În ceea ce priveşte includerea pe ordinea de zi într-
o şedinţă următoare, în ianuarie, sigur ca poate fi inclus pe ordinea de zi, a şedinţei 
din  ianuarie, proiect de hotărâre. Nu este nicio problemă. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Eu mâine dau decizia, putem să finalizăm 
până la sfarşitul acestei luni, această analiză şi avem toate demersurile legale 
făcute, putem face în prima săptămână din ianuarie o şedinţă extraordinară să 
aprobăm metoda prin care putem să sprijinim acest lucru, şi apoi intrăm în 
aprobarea bugetului cu soluţia care trebuie. 

Dl consilier Manu Dan – Haideţi să votăm treaba aceasta să vă îndreptăţim pe 
dumneavoastră să daţi decizii. 
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Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Nu, eu o dau prin dreptul meu. Domnule 
doctor haideţi să o facem legal. Domnule primar mâine dăm deciziile împreună. Se 
consemnează în procesul verbal că luăm hotărârea astăzi, nu mâine că este 
sâmbătă. 

Dl primar Georgescu Ion – Eu vă mulţumesc şi vă urez sărbători fericite, să vă dea 
Dumnezeu tot ce vă doriţi. Vă aştept la Mioveni, vom stabili împreună când doriţi 
dumneavoastră de a vizita locaţia. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău  - Facem şedinţa acolo când aprobăm. 

Dl primar Georgescu Ion – Cu cea mai mare plăcere. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Mulţumesc. O zi bună. 

 
 

-XXXV-III- 
 
 
Trecându-se la punctul  XXXV-III al ordinii de zi - Diverse - Informare privind 
propunerea de actualizare a documentelor strategice 2015 – 2020 pentru judeţul 
Argeş şi constituirea consorţiului Asociaţia SMARTER 
 
Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Avem o informare rapidă şi documentaţia să 
o primim la comisii în ianuarie când vom discuta şi vom vedea dacă dăm acordul. 

Reprezentanta Urbasofia  – Domnule Preşedinte, domnilor, doamnelor vă 
mulţumim, vom fi foarte scurţi , am adus o prezentare pentru astăzi care sper să 
poată fi ilustrată şi vom fi aşa cum spuneam foarte concişi. Scopul prezentării de 
astăzi este ilustrarea unei oferte pe care am făcut-o în calitate de consorţiu, 
consortiul Smarter este format din Universitatea Politehnică Bucureşti, 
Universitatea de Arhitectură şi Urbanism Ion Mincu, Asociaţia Absolvenţilor 
Urbanişti, Creding, Urbasofia pe care o reprezint, Duostudio, împreuna formăm 
Smarter. Acesta este un demers care se suprapune parţial unui efort care a fost deja 
realizat la nivel judeţean, credem că este foarte important ca reţeaua de localităţi 
din teritoriu aşa cum şi dumneavoastră spuneaţi, nu ne concentrăm numai asupra 
Piteştiului, vorbim de întregul judeţ sa aibă o strucutura de guvernanţă funcţională 
să poată să se desfăşoare şi să se dezvolte în parteneriat pentru că teritoriul are 
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probleme complexe iar fiecare dintre autorităţile publice locale are un buget limitat 
aşa că trebuie să fim foarte atenţi, cum putem să punem la comun resursele, cum 
putem să devenim un motor de atragere ale fondurilor europene împreună. Am 
început acum 1 an când am venit aici pentru un workshop, un atelier de lucru, în 
legătură cu strategia de dezvoltare integrată existentă, este un document, un 
document deja aprobat, care conţine 224 de proiecte în valoare totală de peste 4 
miliarde de euro asta înseamnă că pentru 2016-2020, exerciţiu finalizat 2023 este 
imposibil să implementăm proiecte în valoare de 4,40 miliarde de euro. Noi 
propunem realizarea unei strategii de dezvoltare 2035 Argeş Smart Region să fie 
un demers comun care să includă toţi primarii, care să includă Consiliul Judeţean 
Argeş ca şi coordonator, un demers care este reprezentat prin pluralism 
multiactorialitate şi avem nevoie pentru asta să operaţionalizăm un fel de structură. 
O serie de repere stategice pentru 2035 din păcate acolo se poate ajunge dacă nu 
facem paşii de la mic la mare pentru că finanţarea a fost deschisă  2014-2020 şi 
asta înseamnă că se finanţează proiectele care sunt cuprinse într-o strategie de 
dezvoltare pentru că judeţul să nu piardă trenul, să nu piardă prima linie practic de 
finanţări, propunem prioritare zero operaţionalizare strategiei existente nu cele 225 
de proiecte dar o lista scurtă de proiecte fanion, proiecte care pot intra pe finanţare 
cât mai repede cu suportul membrilor universităţilor şi firmelor ce iau parte. Pe 
termen scurt să gândim o strategie coerenta, să o construim, să o capacităm ca 
instrumente administrative, instrumente de cooperare, instrumente de guvernanţă şi 
prioritatea pe termen lung este ca judeţul să poată să fie introdus şi în proiecte cu 
profil foarte ridicat de cercetare. Ca exemple de bună practică în calitate de firmă, 
Urbasofia pe care o reprezint, am lucrat la strategia dezvoltare integrata Alba-Iulia 
care este într-adevar un foarte mare motor de atragere a fondurilor europene pentru 
ca au luat o serie de decizii inteligente acum 7 ani, am lucrat pentru un oraş din 
Grecia, Kavala, le-am gandit strategia şi ieri am avut prezentare pentru zona 
metropolitana Cluj-Napoca, strategie integrata, cu sprijinul A.D.R-ului Nord-Vest, 
metodologia de lucru a fost în esenţă participativă, am avut o serie de piloni ai 
strategiei, dezvoltaţi în jurul unui pact de guvernanţă la nivel metropolitan, aceeaşi 
problemă, mai mulţi actori la nivel local. Sărbători fericite. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Mulţumesc. Am să vă rog să depuneţi toată 
documentaţia, o vom analiza în comisii şi vom vedea toate aspectele acestei 
strategii care este pentru un judeţ pilot, vreau să-i  mulţumesc domnului 
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academician Dumitrache care conduce toată aceasta acţiune, care este argeşean şi 
doreşte să implementeze o astfel de strategie la nivelul judeţului. 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Referitor la această strategie, aş dori să vă 
întreb dacă dumneavoastră aveţi ştiinţă de strategia sau strategiile pe care  
consiliului judetean le-a aprobat şi în perioada 2007-2013 si 2014-2020. 

Reprezentanta Urbasofia – Baza cu care am pornit mai departe a fost propunerea 
pentru operaţionalizare, strategii Argeş şi Muscel. 

Dl consilier Postelnicescu Marius – Dacă dumneavoastră aţi ţinut cont de acele 
strategii pe care noi le-am aprobat,  rapid citind acest material pe care ni l–aţi 
prezentat, constat că la livrabile o luăm pur şi simplu de la zero, adică ne luaţi toate 
aceste hotărâri, făcând o analiză şi venind cu nişte concepte. Este foarte bine că ne 
ofertaţi dar ar trebui şi noi să vedem ce am aprobat, firmele cărora li s-au alocat 
bani de la noi pentru întocmirea acestor strategii şi ce am realizat în acele strategii. 
Dacă nu se regăseşte tot ce am aprobat noi ca programe şi proiecte din 2006 până 
în prezent şi o luăm de la zero cu o noua guvernanţă, cu clasele pe care le vreţi 
înseamnă că nu am făcut nimic timp de 10 ani. 

Reprezentanta Urbasofia – Mă voi referi la strategia Argeş-Muscel pentru că este 
strategie integrată, din păcate în momentul în care a fost realizată toată structura ei 
a fost bazată pe investiţii teritoriale integrată care din pcate aşa cum ştim nu se mai 
pun la nivel de centre urbane care se întâmplă cu precădere numai în zona Delta 
Dunării aşa că nu pot fi un instrument pe care dumneavoastră îl puteţi folosi. În al 
doilea rând în portofoliul dânşilor pe proiecte, pilonii au fost luaţi de la nivel 
european importaţi la nivel local. 

Dl consilier Fulga Marian – Domnule Preşedinte, aş dori ca domnişoara să mă 
lămureasca pe scurt referitor la două chestiuni, a vorbit de proiecte fanion şi m-ar 
interesa câte proiecte fanion are în vedere pentru perioada exerciţiului financiar 
european şi denumirea acestora pe de o parte şi pe de altă parte ca şi costuri, ca şi 
accesare de fonduri, ca şi fonduri necesare, cât ar însemna ca sumă aceste proiecte. 

Reprezentanta Urbasofia – Este foarte dificil în acest momemnt să vă dau o cifră, 
tot ce pot să vă spun este că ni s-a dat în vedere atunci când luăm lista, primul 
punct de pe agendă care înseamna prioritizare, operaţionalizarea strategiei 
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existente, care sunt priorităţile zero, cele 225 de proiecte pentru că nu putem să ne 
permitem să pierdem acele puncte la evaluare, trebuie să dau un plus proiectelor 
care există în strategii, să vedem din punct de vedere bugetar, finanţarea va fi 
oprită la cel mult 20 de proiecte mari, integrate, proiectele fanion sunt proiecte 
integrate în esenţă. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – În şedinţa din ianuarie fiecare va primi 
dosarul cu toată documentaţia. Vă rog domnule Sofianu. 

Dl consilier Sofianu Narcis – Vă mulţumim foarte mult pentru prezentare, vreau să 
vă rog ca pe viitor să ţineţi cont cei care sunt consilieri judeţeni avem profesii 
diferite şi e bine să folosiţi un limbaj ceva mai accesibil, pe de altă parte vă atrag 
atenţia ca atunci când veniţi în judeţul Argeş, în general mulţi într-o inhibiţie de 
protecţie atunci când se vorbeşte de fonduri europene pentru că noi în general am 
pierdut un proiect din două şi avem jumătate din primari trimis în judecată pe 
fonduri europene. 

Reprezentanta Urbasofia – N-ar trebui să existe această inhibiţie, vin de la Cluj 
unde rata de absorţie a fost de 46%, a doua pe ţară, deci proiecte s-au pierdut peste 
tot, încercăm acum să reparăm şi să mergem mai departe. 

Dl vicepreşedinte Polexe Constantin – O să fiu scurt, daca unii dintre noi atunci 
când am fost tineri n-am avut viziuni şi n-am făcut proiecte, rezultatul nostru se 
vede astăzi unde este judeţul Argeş. Şi rugămintea mea este că dacă nu vreţi să 
ascultaţi de la tineri pe care chiar îi interesează judeţul Argeş, au venit să ne 
propună să colaborăm o viziune pentru ca atunci când ei vor ajunge la vârsta 
noastră să aibă un judeţ Argeş de top. Vă mulţumesc pentru ceea ce aţi făcut, vă 
sprijinim în continuare, veniţi la dezbateri în luna ianuarie şi o să încercăm să 
implementăm aceste idei. Vă mulţumesc.                              
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XXXV-IV- 
 
Trecându-se la punctul  XXXV-III al ordinii de zi – Diverse - Prezentarea Planului 
Strategic pentru anul 2016 cu privire la priorităţile în domeniul ordinii publice la 
nivelul Judeţului Argeş . 
 
Dl consilier Lazar Cornel – Domnule Preşedinte, foarte scurt, am fost la fiecare 
comisie, am discutat cu fiecare coleg din comisie, ştiu despre ce este vorba. 

Dl Preşedinte Grigore Florin Tecău – Vă  mulţumesc, vă doresc sărbatori cu bine, 
un An Nou fericit . La mulţi ani! 

Şedinta s-a încheiat la ora 16.00. 
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